

湖北洪城通用机械股份有限公司 2007 年度报告摘要

(上接 D37 页) 合并资产负债表 2007年12月31日

Table with 4 columns: Item, Note, End of Period Balance, Beginning of Period Balance. Rows include assets like cash, receivables, and liabilities like payables.

Table with 4 columns: Item, Note, End of Period Balance, Beginning of Period Balance. Rows include non-current liabilities like long-term debt and lease liabilities.

编制单位:湖北洪城通用机械股份有限公司 单位:元 币种:人民币

编制单位:湖北洪城通用机械股份有限公司 单位:元 币种:人民币

Table with 4 columns: Item, Note, End of Period Balance, Beginning of Period Balance. Rows include current assets like receivables, inventory, and current liabilities like payables.

Table with 4 columns: Item, Note, End of Period Balance, Beginning of Period Balance. Rows include current liabilities like payables, short-term debt, and other liabilities.

编制单位:湖北洪城通用机械股份有限公司 单位:元 币种:人民币

编制单位:湖北洪城通用机械股份有限公司 单位:元 币种:人民币

Table with 4 columns: Item, Note, End of Period Balance, Beginning of Period Balance. Rows include equity components like capital, reserves, and minority interest.

Table with 4 columns: Item, Note, End of Period Balance, Beginning of Period Balance. Rows include equity components like capital, reserves, and minority interest.

编制单位:湖北洪城通用机械股份有限公司 单位:元 币种:人民币

编制单位:湖北洪城通用机械股份有限公司 单位:元 币种:人民币

Table with 4 columns: Item, Note, End of Period Balance, Beginning of Period Balance. Rows include equity components like capital, reserves, and minority interest.

Table with 4 columns: Item, Note, End of Period Balance, Beginning of Period Balance. Rows include equity components like capital, reserves, and minority interest.

母公司现金流量表 2007年1-12月

Table with 4 columns: Item, Note, Current Period Amount, Previous Period Amount. Rows include cash flows from operations, investing, and financing.

编制单位:湖北洪城通用机械股份有限公司 单位:元 币种:人民币

Table with 4 columns: Item, Note, Current Period Amount, Previous Period Amount. Rows include cash flows from operations, investing, and financing.

编制单位:湖北洪城通用机械股份有限公司 单位:元 币种:人民币

Table with 4 columns: Item, Note, Current Period Amount, Previous Period Amount. Rows include cash flows from operations, investing, and financing.

编制单位:湖北洪城通用机械股份有限公司 单位:元 币种:人民币

Table with 4 columns: Item, Note, Current Period Amount, Previous Period Amount. Rows include cash flows from operations, investing, and financing.

编制单位:湖北洪城通用机械股份有限公司 单位:元 币种:人民币

Table with 4 columns: Item, Note, Current Period Amount, Previous Period Amount. Rows include cash flows from operations, investing, and financing.

编制单位:湖北洪城通用机械股份有限公司 单位:元 币种:人民币

Table with 4 columns: Item, Note, Current Period Amount, Previous Period Amount. Rows include cash flows from operations, investing, and financing.

合并所有者权益变动表 2007年1-12月

Table with 4 columns: Item, Note, Current Period Amount, Previous Period Amount. Rows include changes in equity components.

编制单位:湖北洪城通用机械股份有限公司 单位:元 币种:人民币

Table with 4 columns: Item, Note, Current Period Amount, Previous Period Amount. Rows include changes in equity components.

编制单位:湖北洪城通用机械股份有限公司 单位:元 币种:人民币

Table with 4 columns: Item, Note, Current Period Amount, Previous Period Amount. Rows include changes in equity components.

编制单位:湖北洪城通用机械股份有限公司 单位:元 币种:人民币

Table with 4 columns: Item, Note, Current Period Amount, Previous Period Amount. Rows include changes in equity components.

编制单位:湖北洪城通用机械股份有限公司 单位:元 币种:人民币

Table with 4 columns: Item, Note, Current Period Amount, Previous Period Amount. Rows include changes in equity components.

编制单位:湖北洪城通用机械股份有限公司 单位:元 币种:人民币

Table with 4 columns: Item, Note, Current Period Amount, Previous Period Amount. Rows include changes in equity components.